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Brouns P.H.R.

Tue 11/10/2015 8:10:31 PM

Re: Kansrijk in het kader van MJP voor Veilig en Kansrijk Groningen

Ik zag dat je gebeld had en heb je voicemail gehoord.

Wat betreft de gaswinning in relatie tot onderzoeken en versterken van industriéle installaties zullen wij vanuit de provincie
ook stelling nemen in de brief die naar PS gaat en de commissiebehandeling daarvan morgen.

Wat betreft de stuurgroep, Hans heeft me inderdaad gevraagd om daar voorzitter van te worden. Vanzelfsprekend moet eerst

het document worden vastgesteld en voorzien van financien.

Ik deel je meming dat bioraffinage een belangrijke stip op de horizon is/ ambitie. Niet voor niets lobbyen wij richting
ministerie van EZ. Ik heb gevraagd, nav je voicemail bericht, om contact met je te zoeken. Dat zal ze doen. Dit ook

vanwege de korte termijn waarop jij aangeeft dat nadere tekst moet worden aangeleverd. In verband met de gezondheid van

mijn vader, ben ik vandaag "onverwachts" naar Limburg moeten afreizen met het gezin.
Ik weet momenteel niet hoe snel het gaat e hoe lang ik in Limburg bljf.

Groet, Patrick

Hartelijke groet.
Patrick Brouns

Gedeputeerde Provincie Groningen

Ondernemerschap & Innovatie, Financién, Gemeentelijke herindeling

Op 10 nov. 2015 om 20:50 heeft EER sb-cemsdelianl> het volgende geschreven:

Hallo Patrick,

Vandaag van 9 — 16 u. in Statenzaal gezeten i.v.m. overleg Maatschappelijke Stuurgroep met NCG over MJP.

l.v.m. het overleg van de Bestuurlijke Stuurgroep morgen (neem aan dat je daar bij bent) het volgende.

M.b.t. Industrieonderzoeken (p. 35) heb ik gewezen op eventuele preventieve maatregelen die Industrie moet nemen

n.a.v. uitkomst onderzoeken. lk heb in dat verband gewezen op standpunt NAM die vooralsnog stelt als er schade is

betalen wij, preventieve maatregelen zijn in kader van MVO voor rekening bedrijven. Wij zijn het daar uiteraard niet

mee eens. Ook is onderwerp schade door discontinuiteit ter sprake gekomen.

M.b.t. “Kansrijk” heb ik benadrukt dat dat uiterst belangrijke thema m.i. onvoldoende belicht is in het MJP. In het MJP

staat een zeer grote ambitie (in het kader bovenaan p. 99), die wij als Maatschappelijke Stuurgroep graag

onderschrijven. Als we e.e.a. in 2030 willen realiseren moet er nog heel veel gebeuren, waarvoor de fondsen van de

EB ruimschoots onvoldoende zijn. Wij (SBE/EDG) zouden de belangrijkste actie thema’s (groene chemie/Biorefinery;

Energieopslag = Power to gas en power to products; Waste to chemicals; Healthy ageing etc.) nader

benoemd/uitgewerkt willen zien met tijdsfasering en kosten indicatie.

Hans Alders antwoorde dat hij in het document het opzetten van een economische stuurgroep (met jou als vz.)

benadrukt, die keuzes moet gaan maken waarop we ons gaan concentreren. Hij stelde ook dat hij veel ziet in de Gas

2.0 aanpak zoals verwoord in Rapport Meier.

lk heb geantwoord dat wij het MJP ook zien als een ambitiedocument van Groningen voor kabinet en parlement. Willen we

e.e.a. kunnen realiseren is overheidssteun nodig (opdat de balans van lasten en lusten wordt gelijk getrokken).
Alders is bereid om e.e.a. nader uit te werken in het stuk maar vraagt om daarvoor tekst aan te leveren (moet op korte
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termijn). We gaan ons best doen.

Gaarne in deze ook de support van jouw afdeling.

Morgen hebben we het eerste DB nieuwe stijl overleg van EDG ik zal bovenstaande ook daar bespreken.

Groet,
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